國立臺灣大學氣候變遷與永續發展國際學位學程

徵聘專案計畫教師公告(2024年8月起聘)
本學程徵聘專案計畫教師一名(助理教授(含)以上)，自2024年8月1日起聘。應徵者需具有氣候變遷與永續發展或相關領域之博士學位，並具備英文教學能力。
一、授課要求：
開設氣候變遷與永續發展相關跨領域課程;例如氣候變遷報告與政策、氣候模式資料分析應用、或環境資料分析應用等。
二、申請資料：

1.中(英)文詳歷(含著作目錄與研究概要等)

2.教學計畫書:教學理念與經驗、擬開授課程之綱要
3.學經歷證明影本

4.著作及研究成果：近七年內著作清單(2017年8月以後發表)

5.推薦人名單三位【請提供姓名、在職單位、電話、e-mail等聯絡方式】
上述申請資料請於2024年2月29日前以PDF電子檔，電子郵件寄至：

tic5024@ntu.edu.tw，郵件主旨：應徵氣候永續學位學程專案計畫教師。
申請者寄出電子郵件後，本學程會於兩個工作天之內將「專案計畫教師應徵資料收件通知」確認信件以電子郵件回覆申請者。若經三個工作天後尚未收到確認信件通知者，請主動致電聯繫氣候永續學位學程辦公室。聯絡人：杜宜靜小姐，連絡電話：（02）3366-5082。
甄選方式：通過初審申請者將以電子郵件通知參加複審面談。
公告日期        2024年2月1日
International Degree Program in Climate Change and Sustainable Development (IPCS)
Non-tenure Track Faculty Position (August of 2024)
The IPCS seeks one non-tenure-track project faculty member (open rank, Assistant Professor or more senior) responsible for teaching, beginning on August 1, 2024. Applicants must hold a Ph.D. degree in the Climate Change and Sustainable Development, or closely related fields, with the capability to teach in English.
1. Teaching requirements:
Teach interdisciplinary courses related to climate change and sustainable development; for example, courses on climate change reports and policies, application and analysis of climate model data, or application and analysis of environmental data, etc.
2. Required application documents :
A. Curriculum vitae (including publications list and research synopsis)
B. Teaching plan (including teaching philosophy, teaching experience, and outlines of the course planned to offer)
C. Copy of doctoral diploma and certificate of employment (including current and past positions)
D. Research publication: the publication list within seven years (published after August 2017)
E. Contact information of three referees, including name, title, affiliation, phone, and official email address.
Please email all the required documents (as PDFs) to Ms. Tu at the following email address: tic5024@ntu.edu.tw with the subject of “NTU Project Faculty_IPCS”. The deadline for receiving all documents is February 29, 2024. The IPCS Office will acknowledge the applicant by email within two days. If applicants have not received the confirmation email after three days, please contact Ms. Tu, the Office of the IPCS at phone number: (02) 3366-5082.
Applicants who pass the initial review process will be contacted for an interview by email.
Announcement Date: February 1, 2024
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